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杰艾（中国）人力资源 

杰艾控股集团 

 

杰艾控股于1998年在意大利米兰成立，是全球领先的人力资源服务供应商之一，致力于劳动力市场的演变与发展，通

过旗下7个独立但互补的品牌（Gi Group, Grafton, Wyser, Gi BPO, Jobtome, Tack/TMI, INTOO）形成了全球雇佣和招聘服

务生态系统，为客户提供360°全方位的服务与有效的解决方案，其目标是结合雇佣市场的需求，为求职者、企业和社会体

系提供一个可持续的、充满活力的全球就业市场。杰艾控股拥有超过8,000名雇员，并活跃于欧洲、亚太地区和美洲的37

个国家及地区，已与全球超过27,000家企业客户建立紧密合作关系，2023年营收超过了39亿欧元，是欧洲第9大、全球排

名15（根据Staffing Industry Analysts最新数据）的跨国人力资源公司。 

 

杰艾控股深耕大中华区市场近20年，在全面执行集团全球策略的同时，通过对中国市场环境与法规政策的充分理解与

实践，已在宁波、香港、北京、上海、广州、深圳、西安、福州、苏州、南京等全国主要经济城市共设有100余家子/分公

司，旗下拥有杰艾人力（整体招聘及雇佣解决方案）、Gi Pro（专业领域招聘）、纬择中国（中高级管理人才寻访与甄选

业务）、Gi BPO（业务流程外包）、Gi COBO（灵活用工平台）等品牌，覆盖人力资源全流程各环节服务，已为上千家国

内外知名企业提供服务。此外，杰艾控股现还为上海、北京、浙江、宁波、苏州、深圳等地的人力资源服务行业协会会长

及理事单位。 

 

在中国，杰艾控股于2017年荣获“全国人力资源诚信示范服务机构”称号；2018年正式通过国家ISO9001质量管理体

系认证；2019年被授予“中国灵活用工服务机构12强”“浙江省重点培育人力资源服务企业”等荣誉称号；2020年获评

“亚洲招聘大奖-最佳临时招聘机构-铜奖”“中国灵活用工HR臻选服务机构-蓝领岗位”，以及“浙江省人力资源服务企业

信用等级五星级”等荣誉奖项；2021年获得“浙江省人力资源服务业扶优企业”“亚太人力资源服务奖-高成长企业”，

以及“亚洲招聘大奖-最佳专业招聘服务机构-铜奖”等荣誉称号；2022年进一步获得“年度十大影响力人力资源品牌 - 人

事外包类”“浙江省人力资源服务企业信用 50 强”“浙江省 AA 级守合同重信用企业” 等荣誉；2023年获评“首届人力

资源服务国际贸易交流合作大会20大创新经验”“浙江省服务业行业领跑企业”“浙江省 AAA 级守合同重信用企业（越

级）”等称号；2024年至今，杰艾控股已获得了“招聘流程外包HR臻选服务机构”“宁波市专精特新人力资源服务机构”

“浙江省首批省级人力资源服务出口基地-企业类”“浙江省信用管理示范企业”“浙江省服务业领军企业”等重要荣誉及

奖项。 

 

杰艾控股依靠专业的行业背景、资深的HR团队、先进的管理理念以及丰富的人才数据库，根据客户的切实需求进行一

对一的全程服务管理，一站式解决客户用工需求，并根据客户所在行业提供专业、全面、系统的定制化人力资源综合解决

方案。 

 

作为人力资源行业发展的重要参与者，我们希望通过杰艾控股专业的服务，努力促进人力资源市场的发展，为进一步

实现个人价值和社会价值做出贡献！ 
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GI GROUP HOLDING 

GREATER CHINA 
 

Founded in 1998 in Milan, Italy, Gi Group Holding is one of the world’s leading providers of services for the evolution of 

the Labour Market. Through a global staffing and recruitment business ecosystem that counts with seven individual, yet 

complementary brands - Gi Group, Grafton, Wyser, Gi BPO, Jobtome, Tack/TMI, INTOO - the Group offers a 360° suite 

of offerings that generate relevant, and impactful solutions. Gi Group Holding works to promote a sustainable and enjoyable 

global market for people, companies, and society, reflecting the ever-changing Labour Market needs. The company 

employs over 8,000 staff and is active in 37 countries across Europe, APAC, and the Americas. Providing services to more 

than 27,000 client companies and with revenues of +3.9 BLN € in 2023, Gi Group Holding is the 9th largest European 

staffing firm, and 15th worldwide (according to Staffing Industry Analysts). 

 

Through nearly twenty-year development in China, Gi Group Holding now has over 100 branches nationally including 

Ningbo, Hong Kong, Beijing, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen, Xi’an, Fuzhou, Suzhou, Nanjing etc. With its brands 

including Gi Group (recruitment & staffing), Gi Pro (professional recruitment), Wyser (middle and senior managers search 

and selection), Gi BPO (business processes outsourcing), and Gi COBO (flexible staffing platform), Gi Group holding 

provides services covering all aspects of the whole process of human resources, and has established cooperative 

relationships with thousands of well-known domestic and international enterprises. Also, Gi Group Holding is the 

presidential or board member in HR associations in Shanghai, Beijing, Zhejiang, Ningbo, Suzhou, and Shenzhen. 

 

In China, Gi Group Holding was honored as one of the national trustworthy human resources service units in 2017, and 

licensed the ISO9001 quality management system certificate in 2018. In 2019, Gi Group Holding was honored as one of 

China Top 12 Flexible Staffing Service Providers, and one of Key Human Resource Enterprises Supported by Zhejiang 

Province. In 2020, Gi Group Holding got the honors of “Best Temporary Recruitment Agency” Bronze Award, HR’s Pick - 

China Flexible Staffing Service Provider for Blue Collar Workers, and Zhejiang Five-star Credit Rating HR Service 

Enterprise. In 2021, Gi Group Holding was further honored as the Most Promising Company in HR Service Industry, “Best 

Professional Services Recruitment Agency” Bronze Award, and Zhejiang Top 100 Comprehensive Human Resources 

Service Provider. In 2022, Gi Group Holding continued to enlarge its presence and got the honors of Zhejiang Top 50 

Human Resources Service Enterprise, Zhejiang AA-Level “Keep Contract and Keep Credit " Enterprise, and Top 10 

Influential Human Resources Outsourcing Brand. In 2023, Gi Group Holding was honored as "Innovative Experience" of 

the First Conference on Exchange and Cooperation for International Human Resources Service Trade, Pioneer Enterprise 

of Zhejiang Service Industry, and Zhejiang AAA-Level “Keep Contract and Keep Credit " Enterprise (skip-level). In 2024, 

Gi Group Holding further won important honors and awards such as HR’s Pick - China Recruitment Process Outsourcing 

Service Provider, Ningbo Specialized, Refined, Distinctive, and Innovative Human Resources Service Enterprise, one of 

Zhejiang First Batch of Provincial-level Human Resources Service Export Bases, and Leading Enterprise in the Service 

Industry of Zhejiang. 

 

Relying on professional industry background, experienced HR teams, advanced management concepts and abundant 

talent database, Gi Group Holdings has the ability to provide professional, comprehensive and systematic customized 

human resource solutions according to the actual needs of customers. 

 

Through our services we want to contribute, as a key player and on a global basis, to the evolution of the labor market and 

to emphasize the personal and social value of work. 


